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Bart Beima

AI als aanjager van de Industrie, als het 
gaat om productiviteit, (energie-) efficiëntie 
en niet in de laatste plaats diagnostiek en 
onderhoud. De verwachtingen en berichten 
in de media zijn veelbelovend. Wie niet met 
het toepassen van kunstmatige intelligentie 
in het bedrijf bezig is, mist de boot. 

Dit is een aantal veelgehoorde en gelezen berichten die ik in mijn 
dagelijkse werk als business developer industry en human capital 
hoor. Dit werk doe ik voor de AI hub Noord-Nederland, wat een on-
derdeel is van de Nationale AI Coalitie. We zetten ons in als natio-
naal AI-loket voor de ontwikkeling en toepassing van verantwoorde 
en mensgerichte AI. Dit doen we in diverse toepassingsgebieden, 
waaronder de (technische) industrie.

‘Onderhoud als aanjager van digitalisering en het toepassen van 
AI in de Industrie’; dit was zo’n twee jaar geleden de titel van een 
werksessie tijdens het AI-congres van het Noorden. Large Language 
Models (LLM) zoals ChatGPT waren nog niet mainstream, maar nog 
steeds geloof ik in die titel. Op de eerste plaats zijn er steeds meer 
tools die gebruikmaken van AI om slimmer onderhoud te doen in 
alle opzichten. Nog belangrijker is het om deze kans te gebruiken 
om de werkende populatie, studenten op elk niveau, en de sta-
keholders bewust te maken en te betrekken bij de mogelijkheden 
voor de Industrie. Laat het zien! 

De industrie staat al voor voldoende uitdagingen en veranderingen 
die niet altijd positief qua beeldvorming zijn. Door alleen al de 
mindset op ontwikkeling te zetten, helpt dit om mee te bewegen in 
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or Die 

deze tijd en ervoor te zorgen dat we een Industrie van toegevoegde 
waarde houden. Bovendien trekt het juist andere doelgroepen aan 
die graag met deze technologie willen werken.

Wat is de business case dan, Bart? Soms weet je niet eens wat de 
uiteindelijke impact van AI gaat zijn op je bedrijfsvoering. Daar kom 
je pas achter wanneer je begint en dan ga je steeds meer (waarde) 
zien. Die voorbeelden zijn er echt voldoende. Deze systeemtech-
nologie vergt een gezamenlijke aanpak en ook daar ligt een kans 
voor onderwijs en bedrijfsleven om elkaar meer op te zoeken. We 
hebben in Nederland voldoende kennis in huis om te helpen met 
ontwikkeling en implementatie. Een frisse blik helpt juist bij deze 
transitie om waarde te gaan zien en te creëren. Laat je inspireren 
en ga adopteren.   <
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